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Liiçà d'Amunt 
Pie ordinari del 31 de 
març de 2005 

3. Aprovació inicial de la modifi-
cació de la plantilla de personal 
laboral. 

Segons el regidor de Recursos 
Humarìs, Miguel Ballester, tenint en 
compte que algunes places de la 
plantilla de personal laboral de 
l'Ajuntament han anat evoludonant i 
canviant les seves funcions, es fan 
necessàries diferents amortitzacions, 
reconversions i creacions de piaces 
per adequar-les a Tactual estructura 
organitzativa. Per això, es proposava 
al Pie l'aprovadó inicial de la modifi-
cado de la plantilla de personal labo-
ral amb uns canvis concrets. Ballester 
també va dir que aviat començaran 
les convocatòries de concursos per 
regularitzar la situado del nombrós 
col lectiu de treballadors de l'Ajunta-
ment que no va guanyar la seva plaça 
de forma regular. 

CiU va demanar quan es podrá tenir 
l'organigrama de l'Ajuntament i 
Ballester va matisar que l'organigra-
ma ja hi és i que, cap al juliol/un cop 
finalitzats els concursos, es podrá 
connpietar amb els noms dels treba-
lladors que ocupen cada plaça. 

El P5C i el PP van coinddir a dir que 
consideraven positiva la regula-
ritzadó de la plantilla de treballadors 
de l'Ajuntament, però que no es 
consideraven prou informats d'al-
gunes questions com les recents 
amortitzadons de llocs de treball 
d'auxiliars administratius de la Polida 
Local, de la quai cosa s'havien as-
sabentat per la premsa. 

ERC: A FAVOR; ICV-EUA: A FAVOR; 
CiU: ABSTENCIÓ; PSC: ABSTENCIÓ; 
PP: ABSTENCIÓ 

LIiçà de Vali 
Pie ordinari de l'I d'abril 
de 2005. 
Havent finalitzat el mandat dei Jutge 
de pau titular i substitut del nostre 
munidpi, es va iniciar ja fa uns mesos 
el tràmit de deixar cobertes aqües-
tes dues places. Havent-se cobert el 
termini perqué es presentessin les 
soMicituds, es va acordar en el Pie, 

5. Donar compte del Decret de 
l'Alcaldia de modifícacló de la li-
quidació del pressupost de l'exer-
clcl del 2004. 

Es va donar compte al Pie del Decret 
d'Alcaldia de modificado de la li-
quidado del pressupost de Texercici 
del 2004, ja que, un cop finalitzat el 
procès de verificado i validado infor-
màtica, s'ha observât una variado 
tant en el résultat pressu posta ri, ara 
de 5.332.862,21 euros, com en el 
romanent liquid de tresoreria, ara de 
928.507,14 euros. L'Interventor de 
l'Ajuntament va especificar que la 
lleugera diferència no es devia a cap 
despesa concreta sino a un sistema 
diferent de càlcul entre l'Ajuntament 
i la Diputado. 
8. Ratificado de l'aprovació del 
Pia Local de Joventut 2005-2007. 

La Junta de Govern Local va aprovar 
el Pia Locai de Joventut 2005-2007 i 
es proposava al Pie que ratifiqués 
aquest acord. La regidora de 
Joventut, Emi Soler, va explicar que 
aquest Pia és una eina per impulsar 
les politiques de joventut del 
munidpi que consta d'una anàlisi de 
la realitat juvenil (feta amb la partid-
padó dels joves), una diagnosi, una 
definidó d'objectius estratègics, un 
pia d'actuacions i un sistema d'ava-
luadó. Soler va dir que hi havia 
actuacions que ja estaven iniciades, 
d'altres que s'engegarien aquest any, 
com un locai per a joves i un progra-
ma d'od nocturn alternatiu, ì unes 
altres que es farien més endavant, ja 
que la previsió del Pia és fins al 2007. 
També va dir que les actuadons eren 
transversals entre diferents regi-
dories de l'Ajuntament, tant en la 
posada en marxa com en el finança-
ment. La Secretaria General de 
Joventut de la Generalitat de 
Catalunya condiciona l'atorgament 
de subvendons als ajuntaments a la 

per unanimitat de tots els membres 
de la Corporadó, el nomenament 
com a jutge titular al senyor Joan 
Garcia Prieto i com a jutge substitut 
al senyor Ferran Benitez González. 

També es va aprovar la rectificació de 
l'inventari de béns i drets, on s'hi ha 
incorporât tant les altes i les modifi-
cadons com les baixes que s'han 
produit durant l'últim exerdd 

presentado d'un Pia Local de 
Joventut. 
CiU i PSC van agrair la continuado 
d'un treball inidat durant el seu 
mandat amb la posada en fundona-
ment del Punt d'Informadó Juvenil i 
el Casal de Joves. UNANIIVIITAT 

9. Cessió a la Generalitat de 
Catalunya deis terrenys per la 
construcdó d'un CEIP al barri de 
Ca l'Artigues. 

Es proposava al Pie la cessió gratuita 
a la Generalitat de Catalunya d'un 
terreny situât a Ca l'Artigues destinât 
a equipament escolar per a la cons-
trucdó de l'edifid definitiu del CEIP 
Rosa Oriol. La regidora d'Educadó, 
Emi Soler, va explicar que es tractava 
d'un canvi de fórmula de la 
Generalitat, que en comptes de la 
"posada a disposidó" que s'havia fet 
d'aquests terrenys, ara se'n demana-
va la "cessió". UNANIIVIITAT 

10. Imposició de sanció per 
incompliment de l'ordenança 
sobre tinença de gossos de races 
potencialment perilloses. 

Es proposava al Pie d'aprovar de san-
cionar, amb tres multes de 150 euros 
cadascuna, el propietari d'un gos de 
raça perillosa com a responsable de 
tres infraccions greus sobre la 
tinença de gossos considerats poten-
dalment perillosos consistents en no 
complir les mesures de seguretat 
establertes per a les instal-lacions 
que alberguen el gos de raça peri-
llosa, no contractar l'assegurança 
civil i portar l'animal deslligat i sense 
morrió per la via pública. L'alcalde va 
justificar-ho per la reiteració de les 
infraccions i com a mesura perqué la 
gent prengui consdénda del perill 
que suposa l'incompliment d'aques-
ta ordenança relativa a gossos peri-
llosos. UNANItvlITAT 

econòmic. Així l'import de l'inventari 
a data 31 de desembre de 2004 
queda fixât en 37.201.468,05 € . 

El partit del PSC va presentar una 
modo sobre el nou sistema de 
finançament peis ajuntaments que va 
ser discutida àmpliament entre els 
diferents grups i que va ser aprovada 
finalment amb els vots a favor de CIU, 
PSC i IC-V i l'abstendó del PP i ERC. 
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